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Notulen Algemene Leden Vergadering 18 november 2022 
 

Status: definitief (goedgekeurd tijdens A.L.V. 12 juni 2023) 

Opkomst 

Aantal leden: 12 

Bestuursleden: 7 

Zie ook de presentielijst 

 

Agenda 
 

1. de aftrap 
2. de mededelingen / afwezigen 

3. ingekomen stukken 
4. vaststellen van de notulen ALV 30 mei 2022 en BLV 11 juli 2022, incl. actiepunten 

[stemmen] 

5. Verslaglegging seizoen 2021-2021 
a. Operationeel 

b. Financieel 
c. Verslag kascontrolecommissie 
d. Decharge 

6. Kascontrolecommissie samenstellinge [informatie] 
7. Samenstelling bestuur [stemming] 

8. Aanpassing kantineprijzen [informatie] 
9. Toekomstplannen 
10.rondvraag 

11.het eindsignaal 
 

 

 

 

 

1. De aftrap 
Iets na 20:00 uur opent de voorzitter de vergadering. De agenda wordt onveranderd 
aangehouden. 

Als leidraad wordt een prestatie aangehouden (deze vormen een integraal deel van de 
notulen): ALV_20221118_presentatie.pdf. 

  
 
2. De mededelingen / afwezigen 

Afgemeld: Titus Niewint, Bas van der Kroft, Ruud Karsdorp, Thea Verhoeven, Ron Kanbier 
 

Mededelingen: Opkomst is lager dan gehoopt; Marco bedankt leden die er nu wel zijn. 
 

3. Ingekomen stukken  
 
Er zijn geen ingekomen stukken. 
 
4. Vaststellen van de notulen 30 mei 2022 en 11 julie 2022 (BLV) (stemmen) 
 

Piet Gooyers: pagina 1 onderaan:  
“ Inmiddels (eind mei) zijn op een 4-5 tal sponsoren na de bedragen geïnd [...]”   

➔ Piet merkt op dat dat aantal wel beduidend hoger was.  
 
Updates op openstaande acties uit actielijst 

https://website.storage/Data/Swift/RTE/Bestanden/MenuItem/1544/ALV_20220530_presentatie.pdf
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Nr. 11 (opgevoerd 06-12-2021) : Stel investeringsplan op voor inzet beschikbare (financiële) 
middelen. 

Update bestuur: 
- Niet uitgewerkt, wordt verder behandeld bij toekomstplannen. 

 
Nr. 16 (opgevoerd 30-05-2022): Sanctiebeleid niet nakomen vrijwilligerstaken. 
Update bestuur: 

- Wordt regelmatig besproken, maar ‘het gouden ei’ is nog niet gevonden. Een financiële 
straf in de vorm van een boete is niet de oplossing daar de vrees is dat er dan bewust 

gekozen gaat worden voor het niet vervullen van de taak en bewust te kiezen voor de 
boete. Daarmee zouden we dus geen vergrote vrijwilligersinzet bereiken en dat is wel 
het doel. Blijft onderwerp van gesprek. 

 
Nr. 17 (opgevoerd 30-05-2022) Overweeg betaling jeugdscheidsrechters. 

Update bestuur:  
- Wordt niet gedaan, wel voor de O-23 2. 

Eric Hoogendorp: bovenbouw scheidsrechters worden wel soms geregeld en betaald door 
bovenbouw teams zelf. Voldoende opgevangen op deze manier. 
AP wordt gesloten. 

 
Nr. 18 (opgevoerd 30-05-2022): Achterhaal verhouding jongens en meisjes bij Onderbouw en 

Bovenbouw 
Update bestuur: 

- Cijfers zijn als volgt: 
Categorie Aantal J Aantal M Totaal %J %M 
OB (J en M <13) 270 48 318 85% 15% 
BB (J <18 | M<20) 228 88 316 72% 28% 

 
Vraag Peter van ‘t Veen: Aantal meisjes was vroeger veel hoger bij de onderbouw; mis een 
beetje bij Jeugdbestuur dat dit getrokken wordt. Barbara geeft aan dat dit de aandacht heeft 

en graag in overleg treedt hoe dit beter kan. Peter wil graag meedenken daarover. 
 

Vraag Piet Gooyers.: Is bij deze cijfers en plannen ook jr. League meegenomen? 
Barbara: Lastig bij die allerjongsten, belangstelling komt vaak pas later (>11 jr.) 
 

Piet: Tip voor bestuur om wellicht ING te betrekken omdat beleid van ING daar wel op gericht 
is. Pro-actief zijn hierin naar ING toe. Wordt meegenomen. 

 
AP wordt gesloten. 
 

Nr. 19 (opgevoerd 30-05-2022): Werk suggestie uit voor meten output van activiteiten  
Update bestuur: 

- Kwantificeerbaar maken is lastig en niet per se een doel. Doen we verder voorlopig 
niets aan.  

AP wordt gesloten. 
 
Stemming: ALV gaat akkoord met de Notulen van 30 mei en 11 juli 2022 [BESLUIT] 

 
 

 
 



 

3 

 

5. Verslaglegging seizoen 2021-2022 
 
Toevoegingen op tekst in presentatie 

 
Operationeel - Jeugd (Barbara) 

2 Jeugdcommissie leden gestopt: Jahn en Margriet 
 
Huidige bezetting: Barbara (VZ), Pijke Oostra,  Dohan Karacaer, Linda Verstraten, Kim 

Riedstra, Matthijs Bunschoten, Desmond Lissone 
 

Speerpunt veiligheid: Vetrouwenspersonen en klachtencommissie spelen hier belangrijke rol 
in. 
 

Goede trainers nu ook voor niet-selectieteams. Structuur en leerlijnen zijn verbeterd. 
 

Meer binding met senioren zodat jeud blijft hangen. 
In januari wordt ook strategiedag gehouden (capaciteitsplanning, kwaliteit, binding senioren 

en top 5 jeugdstellingen staan op de agenda) 
 
Leden zijn niet altijd even enthousiast over jeud (irritatie over rennen enz.). Oproep: omarm 

ze, we zijn allemaal klein geweest. 
 

Operationeel – Senioren (Marco) 
Vraag Piet: M.b.t. HVT: Er staat dat dit een succes was. Hoe wordt dat gemeten?  
Marco: Op basis van enthousiasme en inschrijvingen (wachtlijst).  

Piet: Kanttekening bij plaatsen: er gaan geluiden binnen vereniging dat er teveel teams van 
buiten Swift zijn. 

René geeft aan dat dit besproken is met commissie om te zien hoe dit toegankelijker 
gemaakt kan worden voor Swift leden. Ook meetpunten qua succes (begroting enz.)  
inbouwen. Is geen melkkoe, maar toernooi voor en van senioren. Kost verenioging wel tijd en 

geld, dus moet onderbouwd worden met goede begroting en reservering. 
 

Operationeel - Sponsorzaken: (René) 
Rene: Ruud heeft veel opgepakt, administratie is geactualiserd en gecorrigeerd door Piet 
Gooyers, waarvoor dank. Nieuwe voorzitter is inmiddels gevonden. 

 
 

Operationeel – Technische zaken (René) 
Nieuwe functie opgestart door Marco, nu overgenomen door Roel. 
O23 in eerste instantie heel tevreden over omdat zaterdag 2 vroeger bezet werd door spelers 

die er te lang rondliepen. 
We lopen nu tegen probleleem aan qua leeftijd in relatie tot zaterdag 1 (geblesseerde spelers 

die ouder dan 23 zijn kunnen hier geen ritme opdoen). We zijn hierover met KNVB in 
gesprek. 
 

Zondag 1 goed gedaan na jaar van promotie, nacompetitie gehaald. Gaat dit jaar ook weer 
prima. 
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Financieel – Jaarrekening en Balans 2021/2022 

Tonko loopt door posten heen. Jeugd groeit, in lijn met voetbalpyramide als besproken. 
Junior league/kampen vallen iets tegen. 
Sponsoring was beter, ook op conto van Piet. Bedragen die na afsluiting seizoen nog 

binnekwamen door na-actie van Piet zijn nog in deze cijfers memoriaal opgenomen. 
 

Kantinebijdrage viel erg mee ondanks naweeen corona. Heel goed gedaan door Leo Gooyers 
en team. 
 

Lasten iets minder uitgegeven aan overige medewerkers, is vnl kantine. 
Velden iets meer uitgegeven, hangt ook samen met ambitie meer kampen en jr. League te 

organiseren. 
Jeugd iets meer materiaal en kleding. Komt vnl doordat er meer trainers zijn. Kleding gaat 
gelukkig wel langer dan 1 seizoen mee, dus nu uitgegvevn, maar volgend jaar nog in gebruik. 

 
Afschrijvingen iets hoger door nieuwe tribune waar direct een afschrijving op genomen is. 

 
Doel bij start Tonko was om geen geld over te houden, maar dat is op eerste corona jaar na 

niet gelukt, altijd positief overschot gedraaid dus taak bestuur en vereniging om nog meer 
mogelijkheden te benutten. 
 

Pieter Jan Koorn: je geeft aan dat veel over is, maar in cashflow niet te zien. Tonko: gaat niet 
altijd in cash, andere zaken voruitbetaald enz. Spelen ook een rol. 

Vraag Piet: sr. zaterdag sel. Waarop was 11k die 1k geworden gebaseerd?  
Antwoord: Is nog van tijd Tobias. Zit waarschijnlijk in maaltijden eigen gebruik. 
 

Balans: 
Vnl reserveringen sponsorgeld voor de div afdelingen. Gaat na 2 jaar terug naar vereniging 

alg dus oproep aan afdelingen om er iets mee te doen. 
Is wellicht niet genoeg bekend bij vooral lagere senioren en jeugd dat deze pot er is. Is 
bestemd voor ‘leuke dingen’ die niet standaard zin in begroting. Dus niet bv voor individuele 

teams. 
PG: in laatste alv gezegd dat potten opgemaakt moesten worden anders terug naar 

verenigingskas. Gaat dat nu gebeuren of kunnen we het nog een jaar laten staan.  
[BESLUIT]: nog een jaar laten staan, niet laten verlopen. 
 

 
 

Financieel – verslag kascontrolecommissie 
Dennis Bogers (kascontrole commissie):ligt controle toe. 
Verslag is geprint door Marco en uitgereikt tijdens vergadering verslag wellicht iets te laat om 

mee te nemen. 
 

Twee opmerkingen:  
1. Traceebaarheid 
2. Afgelopen jaar weer 65k winst en er was al een grote reserve, het is de vraag of dat 

gewenst is, maar is niet taak Kas Controle Commissie om daar iets mee te doen. 
 

Rene: geven we straks ook antwoord op. 
Advies tot decharge. 

 
Financieel – Decharge 
Akkoord. 
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PAUZE 
 
6. Kascontrolecommissie samenstelling [informatie] 

Nieuwe KCC bestaat uit: Roger van Maris, Dennis Bogers, Igor Thijssen en Cheryl Kroezen 
 

 
7. Samenstelling bestuur [stemming] 
Aftredend: Tonko Gast (penningmeester). 

 
 

Voorgedragen: 
Quincy Wekker (penningmeester) 
Pieter Jan Koorn (Sponsoring) 

Roel van de Wiel (Technische zaken) 
 

ALV gaat akkoord met benoeming van Quincy Wekker als nieuwe penningmeester [BESLUIT].  
Quincy stelt zich kort voor. 

 
Voordracht Pieter Jan en Roel eveneens akkoord; zij stellen zich eveneens voor. Pieter Jan 
geeft tevens korte update over samenstelling sponsorcommissie. Deze bestaat momenteel uit 

12 leden, voortkomend uit alle geledingen binnen de vereniging. 12 lijkt veel, maar is  nodig 
om alle sponsoren aandacht te geven die nodig is (ieder lid heeft eigen accounts en dat 

kunnen er per persoon niet heel veel zijn). 
  
 

 
➔ Agenda omgedraaid, eerst toekomstplannen, daarna kantineprijzen. 

 
9. Toekomstplannen 
In vroeger tijden was Swift een ‘leuk knus clubje’, maar de komst van de Powerleague en 

nieuwe clubgebouw hebben gezorgd voor vergroting. Qua leden zitten we nu wel aan het 
maximum. De beschikbare ruimtes worden eigenlijk te klein. 

 
Het clubhuis runnen we samen met gemeente in een VVE. De bijdrage van de gemeente 
daarin is helaas vrij minimaal, het lijkt geen prioriteit te hebben. Daardoor worden er vrijwel 

geen besluiten genomen (50-50 stem, dus zonder andere partij wordt er niets besloten). 
Voorgelegd aan gemeente. Er is een voorstel gedaan om het gemeente deel (kleedkamers 

enz) voor symbolisch bedrag overnemen. Dit bedrag kan symbolisch zijn, omdat we het toch 
niet kunnen verkopen en de gemeente menskracht kan besparen. 
 

Helaas is hier nog niets van vernomen, we hopen dat een brief naar de wedhouder de 
gemeente kan aansporen tot verdere actie. 

 
Er is op dit moment 6 ton over in reserves. De kantine is door het intensieve gebruik eigenlijk 
te klein geworden. Overkapping van het dakterras is voorgesteld (deze zou open en dicht 

kunnen, dus geen vaste overkapping). Kosten bedragen naar verwachtig ruim 100k. Een 
groot gedeelte hiervan zou terugverdiend kunnen worden doordat meer er ruimte is en 

hierdoor meer omzet door de kantine gedraaid zou kunnen worden. 
 

Daarnaast is er meer ruimte nodig in rest clubgebouw. SMC ligt dichter tegen veld dan onze 
kantine, zou dus er zou ruimte moeten zijn om ook verder die kant uit te breiden. Dit zou 
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extra vergaderruimtes enz. opleveren. Hiermee zou eveneens een investering van ook een 

paar ton gemoeid zijn. 
 
Ook een nieuw scorebord wordt overwogen, waar we dan meer mee kunnen doen richting 

sponsoren. 
 

 
8. Aanpassing kantineprijzen [informatie] 
 

Inflatie, stijging inkoopsprijzen. Op dit moment zou het eigenlijk beter zijn om geen friet te 
verkopen omdat we er bij iedere geld bij moeten leggen. Hier dient dus eigenlijk wel een 

anpassing gemaakt te worden, waarbij personen buiten Swift wellicht iets meer zouden 
moeten betalen. 
Ook onbekend wat er met energieprijzen gaat gebeuren. Aankondig verhoging ontvangen, 

maar nog niet duidelijk hoe veel. Wel reservering voor maken dus. 
Als we de prijzen echt willen compenseren zouden we prijzen met 15% moeten verhogen, 

maar dat zou wel een heel grote stap ineens zijn. 
 

Voorstel is om de de prijzen met 10% te vehogen. Plus voor leden mogelijkheid om clubpas 
te kopen waarmee je 5% korting krijgt (en verhoging leden de facto 5% is). 
Doel is marge hetzelfde te houden. 

Vraag Marice vd Moere: is de verhouding omzet Swift vs powerleague bekend? 
Verwachting (kijkend naar tijden) 30% omzet powerleague. 

 
Cees Oomen: 10% is toch reel, is het niet veel gedoe om die clubpas te doen? Zou ik laten 
zitten en iedereen met 10% verhogen. Rene: is best makkelijk te doen, kan ook met QR code 

en is niet heel arbeidsintensief. Voordeel is ook dat je jeugdleden dat je een geladen pasje 
mee kunt geven en niet meer een pinpas. 

Instructies en regels worden op website geplaatst [ACTIE]. Levert wel omzet op die nog niet 
gerealiseerd is. 
 

Piet Gooyers: we lopen 13% achter (is verhoging in sportkantine sector). Lopen we dan dus 
8% op achter. snelle berekening leert dat dit 40-60k.zou zijn. Plus energie risico zou je dus al 

snel 100k. per jaar kunnen achterlopen. 
 
Rene: Moeilijk te voorspellen; we sluiten niet uit dat we volgend jaar nog een keer 

terugkomen met nog een verhoging. 
 

Vraag: gaat alles met 10% omhoog, of verschilt het? Nee, alles 10%. 
 
Peter van ‘t Veen: Hebben wij omdat energieprijzen via gemeente lopen geen inzicht? 

Rene: klopt, we hebben soort vast contract. Niemand kent het binnen huidige bestuur. 
hebben brief ontvangen dat er verandering aankomt, maar niet hoeveel. 

 
Carla: is er bekend hoeveel de zonnepanelen opleveren?  
Rene: Zijn we mee aan het stoeien met gemeente. Gemeente claimt dat ze van hun zijn, 

maar is discussie over. Maar duurt dus lang. 
 

Piet: als 50-50 met gemeente blijft bestaan, worden zij dan ook mede eigenaar van 
aanpassingen die wij betalen? Rene: nee, bespreken we bij VVE, in dat geval zou gemeente 

ook 50% kosten moeten dragen. 
 
[BESLUIT]: Akkoord met 10% prijsverhoging en introductie clubpas per 1 december. 
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10. Rondvraag 

Eric Hogendorp: scheids O23 zondag is er nu, niet ook mogelijk om trainer te krijgen? 
Roel: is er, wordt Juninho Daniels. 
 
  
11. Het eindsignaal 
 

De voorzitter sluit de vergadering om 21:50 uur, maar zet daarna Tonko nog even in het 
zonnetje als dank voor zijn penningmeesterschap. 
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Actielijst 
 

No Opgevoerd Actie Update Status Actie Datum 

4 20210622 
 
 

Bemensen 
Commissie 
Olympiaplein 
Capaciteit 
(COC) 

ALV20211206. 
Is opgepakt 
door een deel 
van het 
bestuur 
aangevuld met 
VM en HJO’s 
 
30/5. Is 
ingevuld en 
afgerond: 
veldbezetting 
nu en komend 
jaar op orde 
 
Zie ook bij 
punt 4 in 
notulen. 
 

Gesloten 
 
 

Bestuur Juli 2021 

10 20211206 

 

Onderzoek het 

verschil 

begroting en 

realisatie 

sponsorcommis

sie (80k tov 

69k) 

30/5. [Tonko] Gesloten 

 

 

Penningmeeste

r + voorzitter 

Sponsorcommi

ssie 

ALV voorjaar 

2022 

11 20211206 
 

Stel 
investeringspla
n op voor inzet 
beschikbare 
middelen 
 

30/5. Op te 
starten 

Open 
 
 

Bestuur ALV voorjaar 
2022 

12 20211206 
 

Achterhaal of 
openstaande 
post Royal City 
Beheer 
inmiddels wel 
betaald is 

30/5. Factuur 
seizoen 2020-
2021 is betaald 

Gesloten Penningmeeste
r + voorzitter 
Sponsorcommi
ssie 

ALV voorjaar 
2022 
 

13 20211206 
 

Zet vacatures 
(inclusief die 
voor 
secretaris) op 
de website 

30/5. Is direct 
na de ALV 
verricht 
(december 
2021)  

Gesloten  
 

Secretaris December 
2021 

14 20211206 
 

Zorg voor 
versturen 
sponsorcontrac
ten waarvoor 
overeenstemmi
ng zou zijn 
bereikt 
inclusief 
bijbehorende 
facturering  

30/5. In 
uitvoering, 
nagenoeg alle 
facturen 
verstuurd en 
status 
contracten  up 
to date 
gemaakt. 

Gesloten 
 
 

Penningmeeste
r + voorzitter 
Sponsorcommi
ssie 
 

 

15 20211206 
 

Werk initiatief 
uit voor jeugd 
clinics (gratis 
voor alle 
jeugdleden) 

30/5. Zijn 
diverse clinics 
gehouden. Dit 
zal jaarlijks 
terugkeren 

Gesloten Voorzitter 
jeugdcommissi
e 

 

16 20220530 Sanctiebeleid 
bij niet invullen 
vrijwilligerstake
n - stel 
praktisch 
voorstel op tbv 
ALV 
bekrachtiging 

 Open Bestuur ALV najaar 
2022 
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17 20220530 Overweeg 
betaling 
jeugdscheidsre
chters 

18/11 
Kan op eigen 
kosten en 
initiatief teams, 
maar wordt 
niet standaard 
gefaciliteerd. 

Gesloten Bestuur - vz JC ALV najaar 
2022 

18 20220530 Achterhaal 
verhouding J/M 
in onder- en 
bovenbouw op 
dit moment 

Cijfers gedeeld 
18/11 

Gesloten Bestuur juni 2022 

19 20220530 Werk suggestie 

uit voor meten 
output van 
activiteiten (bv 
deelname, 
kwaliteit 
clinics) 

Kwantificeerba

ar maken is 
lastig, wordt 
niet opgevolgd 

Gesloten Bestuur - vz JC ALV najaar 

2022 

20 20220530 Kandidaten 
voor functie 
voorzitter 
worden 
opgeroepen 
zich bij het 
bestuur aan te 
melden 
Doel bestuur is 
om voor 
zomervakantie 
met een 
voordracht te 
komen tbv 
ALV-besluit 
Geschikt 
moment 
daarvoor lijkt 
maandag 11 
juli 2022 te zijn 
Vervolgens 
wordt in een 
volgende 
bestuursvergad

ering de 
invulling 
binnen het 
bestuur 
bepaald en ter 
bekrachtiging 
aan ALV 
voorgelegd 

 Gesloten Bestuur 11 juli 2022 

21 20220530 Uitzoeken van 
het aantal 
schriftelijke 
machtigingen 
per lid 

Max. 3 Gesloten Bestuur 22 juni 2022 

Besluitenlijst 
No Besluit 

1 ALV gaat akkoord met de notulen van de ALV van 30 mei 
2022 december 2022 en BLV 11 juli 2022 

2 ALV verleent decharge aan bestuur voor jaarrekening en 
gevoerde financiële beleid  

3 ALV gaat akkoord met benoeming Quincy Wekker als 
penningmeester en aanstelling Pieter Jan Koorn (sponsoring) 
en Roel van de Wiel (technische zaken) 

4 Reserveringen sponsorgeld voor de diverse afdelingen blijven 
nog een jaar staan 

5 ALV gaat akkoord met verhoging kantineprijzen met 10% en 
(verdere) invoering Swift clubpas waarmee 5% korting te 
verkrijgen valt. 

 


